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Tilstede: Martin, Maja, Lone, Michelle, Mette Lyngdal, Mette Skøtt Hansen, Joan, Maria, Joan, Kenneth, Kathrine, Christin og Mads 

Afbud: Pernille 

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

19.00-19.15 Godkendelse af referat fra de sidste møder Underskrift på tidligere referater fra online-

perioden– de er alle hidtil godkendt mundtligt.  

Bestyrelsen underskriver de tidligere godkendte 

referater 

19.15 – 19.40 Nyt fra skolen Orientering og drøftelse: 

 

• Opstart v. Kathrine 

• Corona v. Kathrine, Mads, Christin 

• Økonomi v. Kathrine 

• Trafik – status v. Mads 

 

 

Opstart: 

Der er budt velkommen til fire nye ansatte: tre lærere 

og en pædagogmedhjælper med en støttefunktion til 

en elev i indskolingen. 

Skoleåret blev startet op med fordybelsesdage for 

lærerne. Den første dag var der morgenbrød og 

fælles velkomst. Tirsdag inden eleverne startede i 

skole var personalet afsted på en udflugt på Odense 

å, hvor mysteriet om det hemmelige broderskab blev 

løst i grupper på tværs af faggrupper. Det er vores 

indtryk, at begge dele har været godt for den sociale 

kapital ovenpå et skoleår præget af Corona. 

 

Corona: 

Corona har også været på spil i dette skoleår. Der 

har været en række smittetilfælde, hvilket har 

afstedkommet etablering af nødundervisning, som er 

indrapporteret til STUK. 

 

Vi følger de gældende retningslinjer, men har haft 

nogle drøftelser om, hvordan vi forvalter disse 

retningslinjer på en fornuftig måde. Vi har også haft 

børne-unge lægerne med i vores overvejelser herom. 
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Vi har fokus på at minimere situationer, hvor vi er 

mange sammen på tværs af klasser, uden at vi 

fraviger fra de gældende retningslinjer. 

 

Vi har samtidig fokus på at bevare den ”normalitet”, 

som vi har fået tilbage. Dette gøres med fokus på 

hygiejne, håndvask og gode vaner i det hele taget. 

 

Nedlukningen har haft den effekt på eleverne, at der 

er dannet nye konstellationer, og i nogle tilfælde er 

der behov for en tilvænning ift. at indgå i et 

forpligtende fællesskab fysisk på skolen. Det 

arbejdes der naturligvis med i de enkelte klasser. 

 

Økonomi: 

Orientering om skolens budget. Det forventes at året 

kan afsluttes med et lille overskud, men der vil 

forekomme reguleringer. 

 

Der har været en besparelse ift. vikarudgifter som 

følge af Corona-nedlukningen. Det har en stor 

betydning i budgettet. 

 

Der er en opmærksomhed på SFO og SFO2 ift. antal 

indmeldte børn og den deraf følgende økonomi. Vi er 

opmærksomme på om børnetallet er faldende. Det 

skaber et fokus hos os ift. at tiltrække og fastholde 

børn i SFO. 

 

Der er bevilget nogle midler til et fagligt løft, som har 
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afsæt i den politiske aftale, som er med som bilag til 

dette møde.  

 

Derudover er der bevilget midler til trivselsfremmende 

arbejde. 

 

Disse midler bliver bl.a. bragt i spil ved tildeling af 

1000 kr. pr. Klasse. Desuden ser vi udvikling af 

fysiske læringsmiljøer til gavn for hele skolen 

 

 

Trafik: 

Orientering om at der før ferien blev afholdt et møde 

med skolens ledelse, repræsentanter fra 

skolebestyrelsen og kommunens trafikafdeling. 

Kommunen fik ved selvsyn de trafikale udfordringer 

at se. 

Det blev aftalt at et nyt møde skal afholdes medio 

september. Der er indkaldt til et nyt møde med 

kommunens trafikafdeling den 15/9. Michelle og 

Mette deltager sammen med skolens ledelse. 

 

Der har været trafikkontrol omkring Østrupvej efter 

sommerferien, men vi kender ikke til omfanget af evt. 

bøder. 

19.40-20.10 Tilsyn med princip (bilag medsendes) • Princip for klassedannelse v. 
Kathrine/Mads 

Princippet gennemgås. Princippets historik og 

indhold drøftes. Princippet godkendes og forlænges. 

 

I forlængelse af gennemgangen af princippet 

orienteres der om, at vi ifm. Kommende forårs-SFO 
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har en prøvehandling i støbeskeen, hvor 

børnehaveklasselederne systematisk skal indgå i 

forårs-SFO’en 

 

Spørgsmål: Har man på skolen overvejet at lave nye 

klasser ifm. Skiftet til mellemtrinnet/udskolingen? Det 

kræver på en pædagogisk drøftelse internt på skolen, 

som skal finde sted inden dette ændres. 

 

Lejrskole (punkt tilføjet efter dagsordenen er 

udsendt): 

Princippet for lejrskole og skolerejser gennemgås og 

drøftes. 

Der er en tradition for, at 9. årgang tager til Bornholm 

på skolerejse. Den økonomiske ramme på 1800,- kr. 

er ikke tidssvarende, som følge af prisudvikling. 

 

På 3. og 5. årgang ligger økonomien fast, og der kan 

ikke opkræves forældrebetaling til disse ture – med 

undtagelse af kost. Økonomien hænger sammen på 

lejrskolerne på 3. og 5. årgang. 

 

Det gældende princip er udarbejdet i 2015/2016.  

 

Princippet skal drøftes og justeres på et senere SB-

møde. Der gives udtryk for et ønske om et 

regelmæssig tilsyn med princippet. 

20.10-20.30 Punkter fra bestyrelsen • ”Gå-hjem-aftaler i SFO” v. Mette 

• Landsmøde i Skole og Forældre v. 
Martin 

”Gå-hjem-aftaler” i SFO: 

Orientering om baggrunden for det udmeldte ønske 

om at begrænse opkald til SFO for at få børn sendt 



 

Skolebestyrelsesmøde - Referat 

              
Tidspunkt: tirsdag d. 24/8 - 21 kl. 19.00-21.00   Mødeleder: Martin Haselbach Referent: Mads Skjoldborg Sted: personalerum Tarupgårdsvej 1 

 

5 
 

hjem.  

 

For at sikre tryghed og kvalitet opfordres forældre til 

at indgå aftaler med årgangens voksne ift. at lade 

børn gå hjem selv fra SFO. Vi prioriterer, at de 

voksne i SFO kan bruge deres ressourcer på, at 

være til stede - ved og med børnene, ligesom vi 

prioriterer en tryg og sikker transport efter endt SFO-

tid til hjemmet. 

 

Landsmøde i Skole og Forældre: 

Der er inviteret til landsmøde i Nyborg den 19-20 

november med start kl. 16.00.  

Fredag aften er der oplæg om ”Tilbage til fremtidens 

skole – hver dag”. Om lørdagen er der 

generalforsamling. 

Bestyrelsen kan stille med 3 personer til dette 

landsmøde. 

 

Vi vender tilbage til punktet på næste 

skolebestyrelsesmøde, hvor vi aftaler hvem der evt. 

deltager i landsmødet. 

20.30-20.50 Fagligt løft af folkeskolen politisk aftale (bilag 
medsendes): 

• Drøftelse om den øgede frihedsgrad 
ifht. fleksible skemaer m.m 

Med udgangspunkt i bilaget om de øgede 

frihedsgrader orienteres om de overvejelser, skolen 

har haft om dette. På mellemtrinnet og i udskolingen 

er der mulighed for større fleksibilitet i skemaet. Der 

kan eksempelvis rykkes rundt på timer, og skoledage 

kan afkortes. Hvad tænker bestyrelsen er vigtigt at 

have fokus på i den forbindelse?:  

• Kortere skoledage og 2-lærer ordning 
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• Kort information til forældrene om 

ændringerne, men ikke i en grad der 

hæmmer fleksibiliteten. 

• Det er vigtigt at skolens frihedsgrad til at 

være fleksibel er til stede. Lærernes 

vurderinger er vigtige, selvom der er elever 

som kan blive utrygge eller på anden vis 

udfordret af meget kortsigtet planlægning. 

• Forslag om intensive forløb indenfor 

afgrænsede faglige områder. 

 

20.50-21.00 Evt. • Punkter til næste møde? Spørgsmål: Fortsætter skole-hjem samarbejdet 

online? Det er ikke lagt i faste rammer, men de 

enkelte teams kan indgå aftaler med forældrene om, 

hvad der giver mening. 

 

Lydisolering i lokaler. Er der en plan for lydisolering af 

de lokaler som mangler? Det er en opmærksomhed, 

og vil komme med i drøftelserne, når midlerne fra 

”Velfærdens fundament” skal udmøntes. Disse 

drøftelser starter i februar 2022. 

 

Punkter til næste møde: 

• Princip for lejrskoler og skolerejser 

• Landsmøde i Skole og Forældre 


